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Protokół nr 10/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 27 września 2021 r.  

 

WAK.0012.1.10.2021 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków komisji oraz gości. Lista obecności radnych i gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział ośmiu członków Komisji Rozwoju:  

1) Grzegorz Kubalski; 

2) Aleksandra Bednarek; 

3) Agnieszka Borkowska; 

4) Anna Gajewska; 

5) Piotr Choroś; 

6) Zbigniew Garbaczewski; 

7) Grzegorz Zbroch; 

8) Leszek Smuniewski. 

Przewodniczący komisji potwierdził wymagane kworum i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Przyjęcie protokołów: 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 5 lipca 2021 r.; 

b) z posiedzenia komisji w dniu 21 lipca 2021 r.; 

c) z posiedzenia komisji w dniu 25 sierpnia 2021 r.  

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag w związku z czym przystąpiono 

do jego realizacji.  

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

 Przewodniczący komisji poinformował, iż w zakresie właściwości komisji mieszczą 

się dwie uchwały. Pierwsza z nich to uchwała Rady Powiatu Legionowskiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Przewodniczący komisji oddał głos Skarbnik Powiatu Legionowskiego Pani Katarzynie 

Rembelskiej, która poinformowała, iż przedmiotowa uchwała przygotowuje budżet na 

przyszły rok. Zrezygnowano z emisji części obligacji w kwocie 5.600.000,00 zł, a tym 

samym z odsetek związanych z tą emisją. W planie dokonano również zmian w zakresie 
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zaangażowania środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla dwóch 

inwestycji: 

 „opracowanie dokumentacji projektowej oraz przebudowa drogi powiatowej 1801W 

w gminie Serock” – wycofano środki z RFIL w kwocie 83.274,00 zł, środki 

przesunięto w ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2022 rok, angażując 

tym samym środki własne powiatu; 

 zakup specjalistycznego sprzętu medycznego dla Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Legionowie – zmniejszono plan o 1.917.500,00 zł, środki wprowadza się na rok 

2022 w związku z planowaną finansową realizacją inwestycji w części dotyczącej 

dostawy, instalacji i wdrożenia sprzętu do diagnostyki obrazowej w 2022 roku. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w planie wydatków związanych z inwestycjami nastąpiło: 

 zmniejszenie planu o prawie 640.000,00 zł w zakresie inwestycji na drodze 

powiatowej 1810W (ul. Wolska, ul. Akacjowa, ul. Kościelna) w Gminie Nieporęt  

w związku z mniejszymi kosztami realizacji tego zadania; 

 zmniejszenie planu o 1.700.000,00 zł – jest to inwestycja związana z drogą 1817W 

na terenie Gminy Jabłonna i Gminy Wieliszew, zmniejszenie planu dotyczy 

mniejszych kosztów realizacji zadania po rozstrzygnięciu postępowania 

przetargowego; 

 zmniejszenia planu o 1.000.000,00 zł w zakresie inwestycji przebudowy drogi 

1818W, ul. Kościelna, ul. Polna i Al. Solidarności w miejscowości Wieliszew – 

zdjęcie zadania inwestycyjnego z uwagi na planowaną finansową realizację 

zadania w 2022 r.; środki na realizację inwestycji planuje się zabezpieczyć na 

etapie planowania budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok; 

 zwiększenie środków o ponad 127.000,00 zł na projekt i przebudowę zatok 

autobusowych w drogach powiatowych, po rozstrzygnięciu przetargowym w planie 

zbrakło środków na realizację tego zadania. 

 zmniejszenie środków o ponad 170.000,00 zł na zadaniu inwestycyjnym „zakup 

sprzętu serwerowego”; po rozstrzygnięciu przetargowym uzyskano niższą kwotę 

na realizację tego zadania; po dołożeniu dodatkowych środków, kwotę około 

300.000,00 zł przeznacza się na zakup sprzętu teleinformatycznego  

i oprogramowania dla jednostek powiatowych;   

 zwiększenie planu o 4.700,00 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia 

środków na uzupełnienie w br. planu wydatków zmniejszających dług z tytułu rat 

odszkodowań dla byłych właścicieli nieruchomości wydzielonych pod poszerzenie 

dróg powiatowych o planowaną waloryzację rat odszkodowań. 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusje w tym punkcie. W związku z brakiem pytań 

odnośnie projektu omówionej uchwały przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

 6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących.  

 

Pan Grzegorz Kubalski poinformował, iż drugą uchwałą będącą w kompetencji komisji jest 

projekt uchwały Rady Powiatu Legionowskiego zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035.  

Głos ponownie zabrała Skarbnik Powiatu Legionowskiego, która poinformowała, że 

przedmiotowa uchwała jest konsekwencją podjętych uchwał przez Zarząd w okresie od 31 

sierpnia 2021 r. do 14 września 2021 r., a także uwzględnia ona zmiany omawianego przed 

chwilą projektu uchwały budżetowej. Dokonano zmian w zakresie dochodów oraz 

wydatków, przychodów i rozchodów uwzględniając m.in. zmniejszenie planu emisji 

obligacji. W tej chwili w planie związanym z emisją obligacji pozostaje 2.000.000,00 zł. 
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Uwzględniono też kwotę 4.700,00 zł  związaną z wydatkami zmniejszającymi dług z tytułu 

rat odszkodowań dla byłych właścicieli nieruchomości wydzielonych pod poszerzenie dróg 

powiatowych. Jeżeli chodzi o wydatki własne, z których pokrywane są wydatki związane  

z COVID-19, to stan na 31 sierpnia br. wynosi 57.268,59 zł. Zmiana ta dotyczy załącznika 

nr 1. Jeśli chodzi o załącznik nr 2 związany z przedsięwzięciami do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, to uwzględnia on wszystkie zmiany związane z inwestycjami. Ponadto dla 

inwestycji „przebudowa przejść dla pieszych w drogach powiatowych” wprowadzono kwotę 

500.000,00 zł na rok 2022 z uwagi na planowaną kontynuację realizacji zadań w zakresie 

prac budowlanych dotyczących przebudowy przejść dla pieszych w ciągu drogi powiatowej 

1810W, przejścia w ciągu drogi powiatowej 1805W oraz przejścia w ciągu drogi powiatowej 

1826W.  

W związku z brakiem pytań, przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania omówionego projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

4. Przyjęcie protokołów: 

 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 5 lipca 2021 r. 

 

W związku z brakiem sugestii i uwag do protokołu, przystąpiono do procedury 

głosowania: 

 

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 7/2021 z posiedzenia komisji  

w dniu 5 lipca 2021 r. został przyjęty. 

 

b) z posiedzenia komisji w dniu 21 lipca 2021 r. 

 

W związku z brakiem sugestii i uwag do protokołu, przystąpiono do procedury 

głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 8/2021 z posiedzenia komisji  

w dniu 21 lipca 2021 r. został przyjęty. 

 

c)  z posiedzenia komisji w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

 

W związku z brakiem sugestii i uwag do protokołu, przystąpiono do procedury 

głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 9/2021 z posiedzenia komisji  

w dniu 25 sierpnia 2021 r. został przyjęty. 
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5. Wolne wnioski.  

 

 Radna Aleksandra Bednarek powiedziała, iż w związku z otrzymaniem odpowiedzi  

z Wydziału Inwestycji i Drogownictwa prosi o możliwość zapoznania z koncepcją 

przebudowy skrzyżowania, o której mowa w piśmie. Ponadto w nawiązaniu do odpowiedzi 

otrzymanej z Referatu Zarządzania Środowiskiem wnosi o możliwość zorganizowania 

spotkania z przewodniczącym Komisji Urzędu Miasta w Legionowie w celu podjęcia rozmów 

odnośnie realizacji projektu kompleksu leśnego „na Bukowcu”.  

W odpowiedzi Przewodniczący zaproponował, aby dokumenty dotyczące koncepcji zostały 

udostępnione radnej w przerwie między obradami Komisji, a sesją Rady Powiatu.  

W nawiązaniu do drugiej prośby zaproponował, aby na najbliższe lub następne posiedzenie 

Komisji Rozwoju wprowadzić punkt dotyczący problematyki poruszonej przez radną, na 

którą zaproszeni zostaliby przedstawiciele Urzędu Miasta i Rady Miasta.  

Następnie głos zabrał Pan Leszek Smuniewski, który poinformował, iż na poprzednich 

dwóch posiedzeniach wspominał, że do wiadomości Rady Powiatu wpłynęło pismo 

mieszkańca Gminy Jabłonna dotyczące jakości wykonania rowów odwadniających i ścieżek 

rowerowych wzdłuż ul. Chotomowskiej. W tej sprawie wpłynęło kolejne pismo skierowane 

do Starosty oraz do wiadomości Rady.  

Przewodniczący udzielił głosu radnej Pani Aleksandrze Bednarek, która poinformowała, że 

na ostatniej Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych poruszono temat nowej siedziby 

PIK oraz ewentualnego umieszczenia w tym miejscu pomieszczeń dla Centrum Integracji 

Społecznej w Legionowie. 

Radna Agnieszka Borkowska dodała, iż na Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych 

rozważano, gdzie umieścić pomieszczenia dla CIS, czy w rozbudowywanym Starostwie, czy 

w nowej siedzibie PIK. Chodzi o zaplecze biurowe oraz kuchnie. Trzeba rozważyć, gdzie 

będzie miejsce dla tych pomieszczeń.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że nie byłoby źle, gdyby CIS był w kompleksie PIK. 

Problem polega na tym, że obecny kształt planu zagospodarowania przestrzennego 

powoduje, że należy się ograniczać  już z główną funkcją obiektu, czyli siedzibą PIK. W tym 

momencie dla CIS nie ma tam miejsca.           

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski. 

  

 

                                                                  Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Karolina Juźwik  


